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Podáno datovou zprávou 
 

Ve Frýdku-Místku dne 19.3.2024 

 
zastoupen JUDr. Radimem Kubicou, MBA, advokátem  

-Místek,  
z  
 

 201, se sídlem Praha 1 – 
 

  
 

00 Praha 1,  
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Zápis z 11.  
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proti i 

 Praze, pod sp. zn. , ímu soudu zasílá 
 11  

 
 

Jaroslav Miko 
Zast. JUDr. Radimem Kubicou, MBA advokátem 
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ZÁPIS Z 11. JEDNÁNÍ VĚŘITELSKÉHO VÝBORU  
DLUŽNÍKA ENERGETICKÝ HOLDING MALINA A.S. 
 
Dlužník:  Energetický Holding Malina a.s. 
 
Datum:  5.3. 2024, 14:00 – 16.50 hod. 
 
Místo:   Praha, kancelář Ladislava Drhy,  

online prostřednictvím platformy MS Teams 
 
 
Členové:  Martin Štípa i.s. Jitka Seidlová, přítomna online za věřitele Miracoli Corp s.r.o.  

 
Ladislava Drha, přítomen osobně za věřitele Janu Kytlicovou 
 
Lumír Šindelář, přítomen online za věřitele Arnošta Kolbábka 

    
Lucie Ocelíková, Radim Kubica, přítomni online za věřitele Jaroslava Miko 

 
   Kateřina Gabrhelíková, přítomna online za věřitele Karla Ševčíka  
 
   Michael Rott, přítomen online za věřitele Jiřího Böhma  
    
   Michal Beran, přítomen osobně za věřitele Rychloservis a.s. 
    
    
Hosté:  Rudolf Vinš přítomen online jako zástupce Insolvenční agentury v.o.s. (dále jen 

„Insolvenční správce“ či „IS“)  
 
 Petr Opletal, právní zástupce fotovolty s.r.o. 

Matěj Fejlek,  za fotovolty s.r.o. 
 Jan Fait, za ifTECH s.r.o.  
  (dále jen „Konsorcium“)  
 
 

1. Zahájení jednání 
 
1.1. Lucie Ocelíková zahájila jednání přivítáním všech účastníků, když sděluje, že předmětem dnešního 

jednání je představení nabídky Konsorcia členům věřitelského výboru a insolvenčnímu správci.  
Lucie Ocelíková předává slovo zástupcům Konsorcia.  
 

1.2. Konsorcium na úvod seznamuje členy VV se svými dosavadními zkušenostmi v oblasti fotovoltaiky 
a dále představuje svou nabídku pro věřitele Dlužníka, a to ve znění tak, jak je tato zveřejněna v ISIR 
B 738. Konsorcium zejména uvádí, že jejich primárním cílem je realizace FVE, kdy vyzdvihují tu 
skutečnost, že mají dlouholeté zkušenosti na poli fotovoltaiky a jsou subjektem, jež klientům zajistí 
kvalitní provedení FVE a poskytnou jim odpovídající záruky. Rovněž zdůrazňují, že jejich snahou je 
znovu nastolit důvěru zákazníků na fotovoltaickém trhu.  

 
1.3. Konsorcium po představení nabídky odpovídá na otázky členů VV, kdy zejména upřesňují, že již 

v této fázi jsou připraveni pro zákazníky Dlužníka na základě nově uzavřené smlouvy o dílo se 
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společností fotovolty s.r.o., při dodávce materiálu od ifTECH s.r.o., realizovat pro věřitele Dlužníka 
FVE i TČ.  

 
Dále k dotazu jaký bude mít jejich reorganizace vliv na majetkovou podstatu Dlužníka a jak má 
probíhat reorganizační proces uvádí, že v rámci reorganizačního plánu, jež chtějí připravit, počítají 
s tím, že Dlužník v reorganizaci bude realizovat FVE/TČ prostřednictvím subdodávek od Konsorcia, 
přičemž bude mít příjmy do majetkové podstaty z „odměny za zprostředkování realizací“ FVE/TČ, 
případně ze samotných realizací FVE/TČ, když cílem Konsorcia je dokončovat, nikoli jen prodávat 
komponenty na FVE. K dotazu dále dodávají, že počítají i s realizacemi tepelných čerpadel.  

 
1.4. Dále Konsorcium konstatuje, že s ohledem na čas, je třeba činit rychle, neboť věřitelům, kteří chtějí 

FVE či TČ dokončit/zrealizovat běží lhůty pro vyřízení dotací, i lhůty smluv o připojení. Zejména 
těm klientům, kde hrozí, že lhůty nebudou prodlouženy, chce konsorcium nabídnout realizace již 
nyní, mimo insolvenční řízení Dlužníka.  

 
1.5. Konsorcium žádá, nechť je co nejdříve svolána schůze věřitelů, která by rozhodla o odnětí 

přednostního práva Dlužníka sestavit reorganizační plán.   
 

1.6. K dotazu, zda je ze strany Konsorcia možná spolupráce s Dlužníkem, uvádí Konsorcium, že si 
spolupráci s Dlužníkem dovede představit, ale nechce předjímat žádné výsledky jednání, které je 
dohodnuto na příští týden z iniciativy Dlužníka. Sdělují také, že s Dlužníkem již jednali několikrát 
dříve, a to bez výsledku, tedy jsou primárně připraveni jít vlastní cestou.  

 
1.7. IS uvádí, že by mělo být právem všech věřitelů rozhodnout o tom, kterou nabídku preferují, když 

doplňuje, že má za to, že návrh na svolání schůze věřitelů by měl podat věřitelský výbor, který v tomto 
řízení zastupuje věřitele. Dále sděluje, že pokud by věřitelský výbor byl proti svolání schůze věřitelů, 
zřejmě by o svolání schůze věřitelů následně tedy požádal sám IS.  

 
1.8. Předsedkyně VV konstatuje, že Konsorcium na dnešním jednání sdělilo členům VV i IS spoustu 

informací, kdy tyto informace členové VV berou na vědomí a děkují za ně. Současně žádá zástupce 
Konsorcia o zaslání stručného přehledu nabídky tak, aby tuto mohli členové VV komunikovat dál se 
svými klienty, a aby si členové VV mohli udělat na nabídku názor. Fotovolty přislíbilo zaslání 
uvedeného přehledu nejpozději do 8.3.2024.  
 

2.    Diskuse VV s IS 
IS sděluje, že přednesená varianta vypadá reálně, vidí přínos v tom, že by mohla přinést realizaci FVE 
pro zákazníky a neměla by být na újmu majetkové podstaty. Dále uvádí, že by věřitelé měli mít 
možnost si z variant vybrat, a VV by měl požádat soud o svolání schůze věřitelů.  
 
Závěrem je konstatováno, že VV vyčká na doručení přehledu nabídky Konsorcia a poté přistoupí 
k hlasování o tom, zda má být schůze věřitelů na návrh VV svolána. 

Nikdo nemá další dotazy. 

Další termín jednání je dohodnut na 18.3.2024 ve 14:00, 14:10 s Insolvenčním správcem, 14:30 s Dlužníkem.  

Jednání je ukončeno v 16.50hod.  
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